
دیگر جایی برای       گزارش
پنه���ان کاری 
نیس�ت. کالدرون که پیش از بازی با نساجی 
صراحتاً از بی صداقتی مسئولان باشگاه گله 
کرده بود بعد از پنجمین برد متوالی تیمش که 
صدرنش�ینی سرخپوش�ان را نیز ب�ه دنبال 
داشت، بی هیچ تعارفی حرف هایش را زد؛ چه 
براب�ر خبرن�گاران و چ�ه در جلس�ه ای ک�ه 
یک شنبه ش�ب با مسئولان باش�گاه داشت. 

دست آخر هم با دلخوری رفت!
حق با مرد آرژانتینی است. مطابق قراردادی که بسته، 
همان ابتدای کار باید 300 هزار دلار دریافت می کرد 
که این مبلغ تا به امروز که زمان پرداخت قسط دوم 
هم رسیده، به طور کامل تسویه نشده، اما آنچه باعث 
دلخوری کالدرون شده، نه عدم پرداخت مطالباتش 
که عدم صداقت باش��گاه در این خصوص است، به 
طوری که بعد از ادعای انصاریفرد مبنی بر تس��ویه 
قسط اول بود که مرد آرژانتینی چنان برآشفت که 
مدیریت باشگاه را دروغگو خطاب کرد. برخورد تندی 
که از کالدرون عجیب بود، اما سکوت انصاریفرد برابر 
سرمربی سرخپوشان می توانست به معنای این باشد 
که حق با مرد آرژانتینی است. مردی که خیلی پیش تر 
می توانست طبق قانون قراردادش را یک طرفه فسخ 

کند، اما ماند و تیمش را صدرنشین کرد.
  بدهی دردسرساز

دست پرسپولیس بسته است؛ حساب های باشگاه 
خالی اس��ت و بدهی های انباش��ته ش��ده سر به 
فلک کشیده و مدیرعامل هنوز موفق به پرداخت 
مطالبات بازیکنان و مربیان که نش��ده هیچ، باید 

طبق خواسته های س��رمربی فکری برای جذب 
بازیکن در نیم فص��ل و برپای��ی اردوی تدارکاتی 
کند، آن هم در شرایطی که فرصت پرداخت قسط 
اول و دوم سرمربی سرآمده و فرصتی هم که برای 
تسویه بدهی های باشگاه داده شده بود نیز به پایان 
رسیده است. این می تواند شرایط سختی را برای 
سرخپوش��ان رقم بزند، وقتی بر کس��ی پوشیده 
نیس��ت که کالدرون حالا طبق قانون می تواند با 
بلیتی که باشگاه برای او تهیه کرده دیگر به تهران 
بازنگردد و قراردادش را یک طرفه فسخ کند، آن هم 
در شرایطی که بعد از پیروزی برابر نساجی تأکید 
کرد ک��ه خواهان ادام��ه این همکاری اس��ت، اما 
می خواهد ش��رایط نیز برای این مهم فراهم شود. 
ش��رایطی که به نظر می رس��د احترام و صداقت 

مهم ترین قسمت آن باشد.
  پول بازیکن خارجی را به ایرانی بدهید

  جلسات مدیرعامل و سرمربی هرگز طی این مدت 
با خوشی به پایان نرسیده است. شاید کالدرون از 
اولتیماتوم بعد از بازی با نفت دلخور باشد که البته در 
این مورد باید حق را به مدیرعامل داد که بخواهد از 
سرمربی تیمش بابت ناکامی ها حساب پس بگیرد، 
اما در دیگر جلسات هم اوضاع خیلی خوب پیش 
نرفت که اگر غیر از این بود کالدرون بعد از جلسه ای 
که قبل از بازی با نساجی برای چگونگی دریافت 
مطالباتش با انصاریفرد داشت، آن جمله معروف 
را در صفحه ش��خصی خود منتش��ر نمی کرد )از 
رفتار باشگاه خیلی ناراحت هستم(. کالدرون حتی 
بعد از صدرنشینی تیمش نیز با بیان اینکه باشگاه 
می خواهد از پرسپولیس بروم، سعی کرد رودرروی 

خبرنگاران بگوید آنچه مسئولان پرسپولیس ادعا 
می کنند با واقعیت تفاوت دارد: »دروغ بس است؛ 
من احمق نیستم! بازیکن خارجی هم نمی خواهم. 
درست اس��ت که به بازیکن نیاز داریم، اما ترجیح 
می دهم که در نیم فصل دو بازیکن ایرانی بگیریم و 
پولی که قرار است به بازیکن خارجی پرداخت شود 
به بازیکنان خودمان پرداخت کنند. مدیر باشگاه 
از توافق با مهاجم خارجی خبر می دهد، اما وقتی 
خودمان هنوز دریافتی نداشتیم و بازیکنان پولی 
نگرفته اند ترجیح می دهم به جای پرداخت پول به 
بازیکنان خارجی، همان پول را به بازیکنان ایرانی 
بدهند. امیدوارم قبل از شروع تمرینات در نیم فصل 
دوم، معوقه ه��ا، پاداش ها و طلب فصل گذش��ته 

بازیکنان پرداخت شود.« 
این در حالی است که مدیریت باشگاه مدعی است 
کالدرون خواهان ج��ذب بازیکن خارجی، اردوی 
قطر و پرداخت مطالبات مربیان و بازیکنان است که 

البته در این بین تناقضاتی واضح دیده می شود.
  آینده مبهم 

حالا اما مهم ترین مسئله این است که با توجه به 
تناقض گویی های باشگاه و حرف های کالدرون، 
هیچ تضمینی برای بازگش��ت دوباره س��رمربی 

سرخپوشان وجود ندارد.
 در واقع جلسه یک شنبه شب می توانست به خیر 
و خوشی تمام شود اگر نظر مدیران باشگاه نسبت 
به خواسته های سرمربی مثبت بود. مهم ترین دلیل 
برگزاری این جلسه تبریک گفتن به کادر فنی بابت 
سال نو میلادی بود که با بیان نقطه نظرات طرفین 
ادامه پیدا کرد. با وجود این خبرهای چندان جالبی 

از این جلسه به گوش نمی رسد و پرواضح است که 
کالدرون بدون برطرف ش��دن دلخوری ها راهی 
کش��ورش ش��ده که برای اتمام حجت به مدیران 
باشگاه گفته که در طول این مدت )مرخصی بابت 
سال نو میلادی ( تنها وکیل اوست که به مکاتبات 
پاس��خ می دهد، اما تنها به میان آمدن پای وکیل 
کالدرون نیست که از وخامت اوضاع و جدی بودن 
اختلاف نظرها خبر می دهد. سکوت حاضران در 
جلسه در خصوص صحبت های سرمربی در زمینه 
تغییر سرپرست به دلیل عدم هماهنگی با پیروانی 
و همچنین سکوت در خصوص اختلاف سلیقه و 
اختلاف نظرهای کالدرون با روابط عمومی باشگاه 
)قدوسی( و همچنین خبیری که نه تأیید شده و 
نه تکذیب نشان می دهد که اوضاع پیچیده تر از این 
حرف هاست که تنها به مس��ائل مالی ختم شود، 
به طوری که سرمربی سرخپوشان هم در آخرین 
رویارویی خود با خبرنگاران و هم در پیامی که در 
صفحه شخصی اش منتشر کرد، تأکید می کند که 
تمام ناراحت��ی او از بی احترامی ها و عدم صداقت 
باشگاه اس��ت تا عدم پرداخت مطالباتش: »جانم 
را گذاشتم و تمام تلاش��م را کردم، اما چیزی که 
دریافت کردم بی احترام��ی و دروغ بود. من از پول 
صحبت نکردم از احترام گفت��م.« هرچند که در 
زمینه مس��ائل مالی هم کالدرون با گفتن اینکه 
بازیکن خارجی نمی خواهد و ترجیح می دهد پول 
بازیکن خارجی به شاگردانش برسد، نشان می دهد 
که مواضع او و باشگاه در این مورد هم یکسان نیست 
و همین عدم تفاهم بازگشت دوباره او به ایران را در 

هاله ای از ابهام قرار می دهد.
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قرمزها در تعقیب آبی ها در پست سرمربی! سعيد احمديان

فريدون حسن

می خواهم در هالیوود فیلم بسازم
کریستیانو رونالدو، مهاجم یوونتوس اعلام کرد در آینده قصد دارد فیلمساز 
شود: »زندگی پس از فوتبال حرفه ای هم وجود دارد. فتح یک لیگ قهرمانان 
بیشتر یا کمتر مرا شادتر نخواهد کرد. با این حال دوست دارم فاتح این جام 
ش��وم. اکنون خود را برای یک زندگی جدید آماده می کنم و می خواهم به 
کارهای مختلفی بپردازم. زبان انگلیسی ام را بهتر کنم. یک فیلم در هالیوود 
بسازم و برای رسیدن به این اهداف باید از این شرایط خود را خارج کنم و هر 

روز چیزهای بیشتری یاد بگیرم. دوست دارم خودم را وارد چالش کنم.«

نباید تسلیم شویم 
منچسترسیتی در آخرین دیدار هفته نوزدهم لیگ برتر به دیدار ولورهمپتون 
رفت و در حالی که با دو گل از حریف خود پیش بود 3 بر ۲ شکست خورد. پپ 
گواردیولا، سرمربی این تیم از بازیکنانش خواست دست از تلاش برندارند:  
»همیشه عادت داشتیم در صدر جدول باش��یم، ولی اکنون باید بجنگیم 
تا سهمیه را از دست ندهیم. نباید تسلیم ش��ویم، وگرنه سهمیه اروپا را از 
دست می دهیم. به هیچ وجه این حق را نداریم که رقابت های باشگاهی لیگ 
قهرمانان یا جام حذفی را به لیگ برتر ترجیح دهیم. باید ادامه لیگ برتر را 

جدی بگیریم و بتوانیم حداقل سهمیه لیگ قهرمانان را به دست بیاوریم.«

مجبور به شکایت علیه بارسلونا شدم
رسانه های اسپانیا از شکایت آرتورو ویدال، ستاره شیلیایی بارسلونا علیه این 
باشگاه خبر دادند. این هافبک به خاطر عدم پرداخت دستمزد ۲/4 میلیون 
یورویی مجبور به شکایت از باشگاه سابق خود شد. ویدال در واکنش به انتشار 
این اخبار گفت: »دو وکیلم این امور را دنبال می کنند. اصلاً دوست نداشتم 
وارد این جدال شوم، اما دیدم واقعاً منصفانه نیست که حقم را پرداخت نکنند. 

آنها نمی خواهند این مبلغ را بپردازند و این اتفاقی نادر است.«

 از زیر سؤال رفتن حرمت باشگاه استقلال
 تا فراموش شدن المپیکي ها

در حالي قرار است امروز مدیران استقلال 
و استراماچوني در قطر براي بازگشت این 
مربي دوب��اره مذاکره کنند ک��ه مدیریت 
باشگاه استقلال باید هرچه زودتر ماجراي 
این مربي را حل و فصل کن��د و نباید این 
مس��ئله تا این حد کش دار ش��ود. باشگاه 
اس��تقلال حرم��ت دارد و نبای��د اینطور 
باشد که یک مربي خارجي محل مذاکره 
را مش��خص کند. رفتن به ترکی��ه یا رم و 
کشورهاي دیگر دردي را دوا نمی کند. باید از استراماچوني دعوت می شد 
که به ایران بیاید و نباید ب��دون چون و چرا تابع مرب��ي خارجي بود. در 
چنین شرایطي هم باشگاه و هم مدیریت آن تضعیف می شوند. در حالي 
هزینه های سرس��ام آوری براي مربیان خارجي ص��رف می کنیم که این 
مربیان مانند استراماچوني در اوج بازی های استقلال و زماني که این تیم 
بهترین عملکرد را به نمایش مي گذاشت، تیم را رها کرد. این در حالي است 
که ما باید جوانان خودمان را باور کنیم و شرایطي که براي مربیان خارجي 
در باشگاه های ایراني فراهم می ش��ود باید براي مربیان داخلي به وجود 
بیاید و با شناسایي مربیان مستعد و فرستادن آنها به دوره های مربیگري 
در آینده می توانیم چند مربي در تراز بین المللی داشته باشیم. البته این 
مسئله نیاز به برنامه ریزی بلندمدت دارد. همچنین کش دار شدن ماجراي 
استراماچوني سبب شده المپیک هم زیر سایه آمدن یا نیامدن این مربي 
خارجي قرار بگیرد و همه چیز در ورزش کشورمان در فوتبال خلاصه شود. 
هشت ماه دیگر به المپیک مانده و فرصت زیادي نداریم، اما همه فشار و 
تمرکز وزارت ورزش روي حل مشکل باشگاه استقلال است و این مسئله 

خود به خود به آماده سازی المپیکی های کشورمان آسیب می زند. 

بهرام افشارزاده 

کاپیتان ساحلی پیشرو اهدای خون مدیرعامل سابق باشگاه استقلال
جامعه ورزش و ورزشکاران همیشه در بزنگاه های حساس در حمایت از 
مردم و امور خیرخواهانه پیش قدم بوده اند. اعلام سازمان انتقال خون در 
خصوص کمبود خون و فرآورده های خوني در کش��ور هم بهانه ای  شد تا 
ورزشکاران مثل همیشه و در تمام عرصه ها پا پیش بگذارند و جلودار حرکت 
اهداي خون شوند. محمد احمدزاده، کاپیتان تیم ملي فوتبال ساحلي ایران 
که افتخارات زیادي را براي این رشته و ورزش کشور به دست آورده، یکي 
از چهره هایی بود که ب��ا حضور در پایگاه اهدای خون رودس��ر در این کار 
اجتماعي مهم شرکت کرد تا ثابت کند فقط در زمین ساحلي و شن های آن 
خوب گلزني و دروازه ها را فتح نمی کند، بلکه خیلي هم خوب بلد است دل 

هموطنان خود را با اقدامي به موقع و انساني به دست آورد و فتح کند.

 حاشیه ای بر بازگشت دوباره استقلال و استرا 
به میز مذاکره

دیگر به چشم های تان هم اطمینان نکنید!
بازي تمام شده استقلال و استراماچوني، دوباره انگار سوت آغاز آن زده 
شده است. در حالي باشگاه استقلال پنج شنبه گذشته در بیانیه ای از قطع 
همکاري با استرا خبر داد که به یک روز نرسیده، دوباره گفته می شود 
قرار است مدیران استقلال و مدیر برنامه و وکیل استراماچوني سر یک 
میز بنشینند و براي بازگشت استرا به نیمکت استقلال سنگ هایشان را 

وا  بکنند و  دوباره روز از نو و روزي از نو!
  بازگشت به استرا بعد از نه مجیدي

در حالي آخر هفته گذشته با نامه دوم استراماچوني و پافشاری اش بر شروط 
قبلي، باشگاه استقلال رسماً از منتفي شدن بازگشت این مربي خبر داد که 
خیلي ها منتظر بودند سرانجام پس از شایعات زیاد، فرهاد مجیدي به عنوان 
سرمربي جدید اس��تقلال معرفي ش��ود. با این حال انصراف مجیدي پس از 
مخالفت هواداران استقلال، معادلات نیمکت آبي ها را دوباره به هم ریخت. در 
شرایطي که تصور می شد مدیران استقلال در یک جلسه فوري به دنبال بررسي 
سایر گزینه های داخلي براي نیمکت آبي پوشان هستند، ناگهان بار دیگر پرونده 

بازگشت استراماچوني روي میز سرپرست باشگاه استقلال قرار گرفت. 
هواداران استقلال که با توجه به بیانیه پنج شنبه باشگاه دیگر امیدي به 
بازگشت استرا نداشتند، براي چندمین بار در طول سه هفته اخیر با توجه 
به حجم بالاي اخبار ضدونقیض، بار دیگر از سوي مدیران باشگاه سورپرایز 
شدند تا به این نتیجه برسند تا وقتي که یک مربي روي نیمکت استقلال 
ننشسته دیگر نمی توانند به اخباري که درباره آمدن یا نیامدن استراماچوني 

به تهران به گوش می رسد، اطمینان کنند.
ماجرا به تماس های برقرار شده از سوي علي خطیر، معاون سابق باشگاه 
استقلال با وکیل و مدیر برنامه های استراماچوني برمی گشت، تماس هایی 
که با وجود بیانیه باشگاه درباره پایان همکاري با استرا، سبب شد هم طرف 
ایراني و هم طرف ایتالیایي بار دیگر به میز مذاکره برگردند و برای امروز قرار 
مذاکره بگذارند. گفته می شود خطیر که از سوي سرپرست باشگاه استقلال 
این مأموریت به وي واگذار شده است، دیشب از سوئیس به قطر رفته تا 
با اتوره ماتزیلی، وکیل رسمي اس��ترا راه های بازگشت به قرارداد قبلی را 
بررسی کند؛ امروز ظهر هم خلیل زاده و رحمان رضایی از تهران راهی دوحه 

می شوند و جلسه نهایی عصر امروز در دوحه برگزار خواهد شد.
  فقط به عشق هواداران!

 خطیر که پس از به مشکل خوردن با امیرحس��ین فتحي، مرداد امسال 
استعفا داده بود درباره مذاکره ای که قرار است با وکلاي استراماچوني امروز 
در قطر برگزار ش��ود، در گفت وگویي با برنامه تهران ورزشي رادیو تهران 
اینطور توضیح داد: »مشکل اصلی اس��تراماچونی پول نیست. او سه ماه از 
قراردادش را نگرفته بود، به همین خاطر قراردادش را فسخ کرد. این پول به 
حسابش واریز شد، اما چون قرارداد فسخ شده بود باید قرارداد جدیدی بسته   
می شد. استراماچونی بندهایی در این قرارداد جدید گنجانده بود تا بتواند از 
مشکلاتی که در ایران برایش به وجود آمد، جلوگیری کند، مانند پرداخت 
منظم پول به بازیکنان، تقویت تیم در نیم فصل، به این دلیل که استقلال باید 

در سه جبهه بجنگد و همچنین تضمین برای پرداخت پول خودش.«
معاون سابق باشگاه استقلال در مورد اینکه آیا با استراماچونی و دستیارانش 
تاکنون صحبتی داشته است، هم گفت: »بله، یکسری صحبت های اولیه 
انجام شده و قرار است صحبت های تکمیلی و نهایی را روز یک شنبه در 
دوحه انجام دهیم. قرار است با وکیل و ایجنت استراماچونی روی موارد کار 
کنیم. مواردی که بتوان با کمک وکلا و ایجنت او شرایط را تلطیف کرد تا با 

شرایطی خوب استراماچونی را روی نیمکت استقلال داشته باشیم.«
ش��اید حضور رحمان رضایي که سابقه حضور در پرس��پولیس را دارد، 
در مذاکره استقلالي ها با اس��تراماچوني عجیب باشد، اما گفته می شود 
پاستورلو، مدیر برنامه استراماچوني در زمان حضور رضایي در لیگ ایتالیا 
مدیر برنامه مدافع ایراني سابق پروجیا نیز بوده و این مسئله سبب شده است 
مدیران استقلال از رضایي بخواهند با توجه به رابطه خوبش با پاستورلو در 

مذاکره امروز استقلال و وکلاي استراماچوني حضور داشته باشد. 
اسماعیل خلیل زاده، سرپرست باشگاه استقلال هم دیروز در گفت وگویي 
با خبرگزاري فارس مذاکره دوباره با استرا را در چارچوب خواسته هواداران 
استقلال عنوان کرد: »همه هم وغم ما اجابت خواسته هواداران است. بند 
آخر درخواست های سرمربی تیم که پرداخت کل پول به صورت نقد بود، 
اجرایش انصافاً برای ما خیلی سخت است، ولی در سایر موارد درخواستی 
این مربی مشکل چندانی نداریم. امیدوارم نماینده باشگاه در مذاکراتش 
بتواند تا حد ممکن آن بند را به نوعی اصلاح کند. البته از این طرف هم یکی، 
دو نفر از اعضای هیئت مدیره را مأمور کردیم با یکی، دو مربی داخلی به 
صورت همزمان صحبت کنند تا اگر یک درصد استراماچونی برنگشت، ما 

از برنامه های آتی عقب نیفتیم.«

وزنه برداری از غیبت بهترین ها در المپیک ضرر می کند

تمرین جدی بلندقامتان با حضور لژیونرها
حضور لژیونرها       والیبال
تمرین��ات تیم 
ملی والیبال را تکمیل ک��رد. تمرینات تیم ملی 
والیبال اعزامی به مسابقات انتخابی المپیک در 
قاره آسیا با جدیت هرچه تمام پیگیری می شود. 
شاگردان کولاکوویچ برای گرفتن سهمیه المپیک 
تنها یک فرصت دیگر دارند و از 17 دی ماه باید در 
چین به مصاف رقبای آسیایی بروند. دیروز هم 
عبادی پور، موسوی و شریفی س��ه لژیونر دیگر 

والیبال کش��ورمان به تمرینات اضافه شدند. در 
حالی که تیم ملی روز جمعه به چین اعزام می شود 
کادر فنی تلاش می کند تا هماهنگی بازیکنان به 
بالاترین حد ممکن برسد. طبق اعلام سرپرست 
تیم ملی، کولاکوویچ فردا لیست نهایی بازیکنان را 
اعلام می کند. چی��ن، چین تایپه و قزاقس��تان 
حریفان ایران در دور گروهی رقابت های انتخابی 
هس��تند و بلندقامتان تنها در صورت قهرمانی 

سهمیه توکیو را به دست می آورند.

دومین مصدوم تیم ملی کشتی آزاد 
شیوا نوروزي
      بازتاب

هم زانویش را جراحی کرد. علیرضا 
کریمی که درس��ت مثل حس��ن 
یزدانی در مسابقات جام باشگاه های جهان حضور داشت از ناحیه زانو 
دچار آسیب دیدگی شد؛ تشخیص پزشکان پارگی رباط صلیبی بود. 
با این حال عمل جراحی کریمی را قطعاً از حضور در  المپیک محروم 
می کرد، به همین خاطر با تشخیص کمیسیون پزشکی فدراسیون 
کشتی زانوی این کشتی گیر با روش غیرتهاجمی PRP مورد جراحی 
قرار گرفت. به این ترتیب پس از گذشت س��ه ماه کریمی می تواند 
تمریناتش را آغاز کند، اما نکته اصلی اینجاست که علیرضا کریمی 
به تازگی به وزن 97 کیلوگرم رفته و تیم کشورمان هنوز سهمیه این 
وزن را کسب نکرده است. دکتر پورسعید، رئیس کمیسیون پزشکی 
فدراسیون کشتی شرایط کریمی را اینگونه تشریح کرد: »در معاینات 
اولیه شک بر این بود که رباط صلیبی قدامی وی پاره شده است، ولی 
ام آر آی اول، پارگی کامل را نشان نمی داد و در ام آر آی دوم این موضوع 

به اثبات رسید. دو راه پیش رو داشتیم؛ راه اول، انجام عمل جراحی بود 
که باعث   می شد در نهایت کشتی گرفتن برای کریمی در المپیک 
غیرممکن شود و راه حل دوم، درمان غیرتهاجمی بود که در این مورد 
نیز دو راه پیش رو داشتیم؛ اول اینکه صبر کنیم و بدنسازی انجام دهیم 
و راه دوم هم ایجاد القای ترمیم )PRP( به همراه بدنسازی، تقویت 
عضلات و تقویت تعادل بود که راه دوم را برگزیدیم.« پورسعید در 
ادامه در مورد مدت زمان دوری کریمی گفت: »دیروز علیرضا کریمی 
در بیمارستان PRP شد و قرار است انجام تمرینات تعادلی و قدرتی 
که باعث افزایش عملکرد او می شود توسط دکتر بهرامی نژاد پیگیری 
شود و این کار سه ماه طول می کش��د و پس از آن علیرضا کریمی 
می توان��د به تمرین��ات خ��ود ادامه ده��د. درمان قطع��ی چنین 
مصدومیت هایی جراحی اس��ت، اما با توجه به اینکه شانس حضور 
کریمی در المپیک مطرح بود، تیم پزشکی روش دوم را انتخاب کرد. 
امیدوارم شاهد مصدومیتی برای کشتی گیران کشورمان به خصوص 

در آستانه حضور در المپیک نباشیم و حادثه  جدیدی رخ ندهد.«

دوری 3 ماهه از تشک کشتی
کریمي به المپیک مي رسد؟

قهرم�������ان       چهره
وزنه ب��رداری 
المپیک ریو نسبت به عدم حضورش در المپیک 
توکیو هشدار داد. کیانوش رستمی، ملی پوش 

وزنه برداری کشورمان در سال های اخیر جدا از 
سایر ملی پوشان تمرین می کند اما به مسابقات 
اعزام می ش��ود. به رغم تمام انتقادهای مطرح 
شده از تبعیضی که فدراس��یون برای رستمی 
قائل شده، این وزنه بردار همچنان حاضر نیست 
در اردوی تیم ملی حضور یابد و زیر نظر مربی 
شخصی اش به تمریناتش ادامه می دهد. با این 
حال عملک��رد ضعیف کیانوش در مس��ابقات 
جهانی حسرت سهمیه المپیک ۲0۲0 را به دل 
او گذاشته است. وزنه بردار دسته 96 کیلوگرم 
همچنان برای گرفتن س��همیه امیدوار است و 
اخیراً هم در مس��ابقات قطر حضور داش��ت و 
رکورد 403 کیلوگرم را ثبت کرد. رستمی در 
فرصت باقی مانده برای گرفتن سهمیه نیاز به 
معجزه دارد و همین مس��ئله موجب شده که 
این وزنه بردار نگ��ران غیبتش در المپیک 
باشید: »عملکردم در مسابقات قطر خوب 
بود، اما می توانستم بهتر باشم و وزنه هایی 
بزنم که هیچ کسی به آن نزدیک نشود. 
اگر بهترین ورزش��کاران در المپیک 
نباشند و رقابت ها به اندازه کافی خوب 
نباشد، این هم برای وزنه برداری و هم 
برای مردمی که رقابت های المپیک را 

تماشا می کنند، بد است.«

کالدرون: حرفم پول نبود، صداقت و احترام می خواستم!

سفرهای بی ثمر مدیران خوش سفر ورزش!
»بسیار سفر باید تا پخته شود خامي«، حکایت این ضرب المثل حکایت 
حال و روز این روزها و سال های مدیران ورزش کشور ماست. مدیراني 
که همیشه در سفرند و از امکانات و تجربیات ورزش در دیگر کشورهاي 
جهان بازدید می کنند و با چهره هایی حق به جانب از الگوبرداری براي 

ورزش کشور حرف می زنند.
اینکه مطابق حرف قدیمي ها س��فر باعث کسب تجربه می ش��ود و به قول 
همان ها هر خامي با س��فرهاي متعدد به پختگي و تجربه کامل دست پیدا 
می کند درست، اما در ورزش کشورمان مدیران و مسئولان فقط قسمت اول 
را گرفته اند و پز دادن به آن را، یعني آقایان خوب مسافرت می روند و اینقدر 
خوش سفرند که چمدان هایشان همیشه براي سفر به اقصی نقاط جهان بسته 
است. خوب هم از دستاوردهاي سفرشان و الگوبرداری ها حرف می زنند و پزش 
را می دهند، درست مثل رئیس کمیته آموزش فدراسیون فوتبال یا مسئول 
پروژه های عمراني این فدراسیون که اولي می گوید رفتیم ژاپن و دیدیم که 
حتي تا سال ۲050 را براي فوتبال و ورزش شان برنامه ریزی کرده اند و دومي 
هم دیروز بعد از بازدید از کمپ اسپایر قطر چنان از خود بي خود شده که عملًا 

نمی داند چه می گوید و چشم بسته از الگوبرداري حرف می زند. 
نکته و سؤال درست همین جاست؛ چرا این همه سفر و کسب تجربه و دیدن 
برنامه ریزی و موفقیت دیگر کش��ورها هیچ عایدي و سودي براي ورزش 

کشور نداشته و تنها پول بیت المال را به هدر داده است؟ 
این الگوبرداری هایی که آقایان دم از آن می زنند کي و کجا قرار اس��ت به 
منصه ظهور برسد و دیده شود و اصولاً آیا باید امیدي به تحقق این همه 

وعده ووعید بعد از این همه مسافرت و هدررفت بیت المال داشت؟
پاسخ هم البته کاملاً روشن است، مدیریت ورزش کشور مدیریتي است که 
فقط به کسب پیروزي، آن هم به هر قیمتی فکر می کند. تنها به این دو نمونه 
از مسئولان ورزش هم خلاصه نمی شود. میرشاد ماجدي و سعید دقیقي 
دم دست ترین مسئولان و آخرین اظهارنظر کنندگان در این مقوله بودند، والا 
در تمام فدراسیون ها و رشته ها تا دلتان بخواهد از این دست مدیران پرسفر 
و الگوبردار زیاد داریم. ربطي هم به مدیران امروز و دیروز ندارد. کار زیربنایي 
در ورزش ایران به طور کلي و هیچ گاه معنایي نداشته و ندارد و از وزیر گرفته 
تا رؤساي فدراسیون ها بدون توجه به زیرساخت ها فقط نتیجه گرا بوده اند تا 
بتوانند پز آن را بدهند و عکس های یادگاری شان را بگیرند که بله در دوران 

ما بود که اینقدر مدال کسب شد و این پیروزی ها به دست آمد.
 در حالي که کشورهاي مقصد سفر این آقایان بیشتر از آنکه به نتیجه گیری 
امروز فکر کنند به ساختن پایه ها و زیرساخت ها براي نتیجه گیری فردا 
می اندیشند. طبیعي است که این کار زمانبر است و شاید به عمر مدیریت 

یک نفر قد ندهد، چیزي که اصلاً به مذاق مدیران ما خوش نمی آید.
به هر حال مدیراني که ما می شناسیم و در ورزشمان دیده ایم و می بینیم، 
آدم هایی هستند که می خواهند تمام موفقیت ها به نام خودشان ثبت و 
ضبط شود، درست برخلاف مدیران ورزش کشورهاي مقصد سفر آقایان که 
رسیدن به هدف غایي مدنظر ورزش کشورشان مهم است، نه اینکه محقق 
شدن آن در زمان فلان وزیر و مسئول و اینگونه می شود که آنها پیشرفت 
می کنند، اما ورزش ما همیشه در حال پس��رفت و درجا زدن و به دنبال 
الگوبرداری از دیگران است. مهم تر اینکه مدیران خام ورزش ما با کوله باري 

پر از سفرهاي خارجي هیچ وقت به مرز پختگي و تجربه نمی رسند.
سفر خوب است، به ش��رط آنکه بازدهی داشته باش��د. خوب است که 
محدود باشد و بعد از آن الگوبرداری درست شروع شود. تأکید می کنیم 
الگوبرداری درست، والا می شود سفر رفت و بدون تحقیق درست برگشت 
و صرفاً از یک کار کپی برداری کرد و جواب هم نگرفت و بعد به بهانه کسب 
تجربه بیشتر دوباره و چندین باره تدارک سفر دید، آن هم از جیب مردم 
و با خرج بیت المال و در نهایت نیز به هیچ جا نرسید و درجا زد، درست 

مانند آنچه در ورزش کشورمان شاهد آن هستیم.


